
Mondelinge vragen schietincidenten Geuzenveld-Slotermeer 
 
Beste Stadsdeelcommissie, stads(deel)bestuur en Gemeenteraad.  
 
We hebben mogen genieten van het zomerreces en kunnen nu we weer uitgerust aan de 
slag voor ons stadsdeel. Tijdens dit reces werd het gebied Geuzenveld-Slotermeer 
opgeschrikt door 5 schietincidenten in 1,5 maand. Sommige schietincidenten waren zelfs op 
klaarlichte dag. 
 
De schietincidenten doen veel met het veiligheidsgevoel van bewoners en ondernemers in 
ons gebied. Om deze reden willen wij als gebiedsvertegenwoordigers hier aandacht voor 
vragen. Ook al maken wij geen beleid op het gebied van openbare orde en veiligheid. Wel is 
het onze taak om als, oren en ogen van de wijk, de vragen en onrust onder bewoners en 
ondernemers te vertalen naar de Stadsdeelcomissie en het stadsdeelbestuur. Met het debat 
in de gemeenteraad in het vooruitzicht vinden we het belangrijk onze zorgen te uitten, 
signalen door te geven en het dagelijks bestuur en gemeenteraad te voeden.  
 
Wij willen ervoor zorgen dat bewoners en ondernemers worden gehoord en dat de 
oplossingen (waar mogelijk) zichtbaar en tastbaar worden voor bewoners en ondernemers 
om het veiligheidsgevoel te vergroten. Wij maken ons namelijk zorgen over de toenemende 
maten waarmee geweldsincidenten toenemen in de stad, ons stadsdeel en ons gebied.  
 
Om deze reden de volgende mondelinge vragen:  

1. Is het stadsdeelbestuur op de hoogte van de 5 schietincidenten in het gebied 
Geuzenveld-Slotermeer tijdens het zomerreces? 

2. Kan het stadsdeelbestuur de stadsdeelcommissie een update geven rondom de 
ontwikkelingen omtrent de schietpartijen in het gebied? 

3. Op welke wijze wordt er contact gezocht met bewoners en worden bewoners en 
ondernemers op de hoogte gehouden van ontwikkelingen omtrent de 
schietincidenten?  

 
Namens het gebied Geuzenveld-Slotermeer 
Anissa Bouhassani (PvdA), Aziz Zaki(DENK), Ton Stor(VVD) en Esther Tienstra 
(GroenLinks) 


